
Protokół Nr 2/11 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia 01 lutego  2011 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201  
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zamknięcie posiedzenia godz. 12 15

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji Jarosław Kornet, który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz ,Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
W posiedzeniu uczestniczyła Radna Sylwia Więcek .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
Radny nieobecny : 
1.Nowicki Tomasz – nieobecność usprawiedliwiona 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 04 lutego  2011 r.
4.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne    
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej . 
Ad.2
Protokół Nr 1/10 z posiedzenia poprzedniego komisji w dniu  20 grudnia 2010 r. został przyjęty
jednogłośnie bez odczytywania . 
Ad.3
Przewodniczący komisji  odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji  , na zgłaszane
pytania czy uwagi ze strony radnych  odpowiadał wójt lub zastępca , a komisja zaopiniowała
projekty uchwał jak niŜej : 
- projekt  uchwały Nr III/19/11 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard Szczeciński  -

komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt chwały Nr III/20/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Strachocin – komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

-  projekt   uchwały  Nr  III/21/11  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w
obrębie ewidencyjnym Ulikowo
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do projektu  uchwały i dodatkowo wyjaśnił  , iŜ była to
prośba mieszkańców Ulikowa .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-  projekt   uchwały Nr III/22/11  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2011 – komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
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-projekt  uchwały Nr III/23/11 w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich  
 Euroregionu Pomerania 
Wójt  Gminy odpowiadając  na  zapytanie  radnego  Bogdana  Chaładusa wyjaśnił  jakie  korzyści
gmina  pozyskała z tytułu przynaleŜności do Stowarzyszenia, powiedział   o współpracy gminy z
przynaleŜnymi  gminami na terenie Niemiec .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt  uchwały Nr III/24/11 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego- komisja jednogłośnie i
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad.4 

Przewodniczący komisji zaznaczył ,Ŝe kaŜdy z radnych otrzymał informację dotyczącą działalności
gminy na rzecz ochrony zdrowia za rok 2010.
Radny Bogdan Chaładus  zabierając głos w tej sprawie powiedział jak wyglądała jego wizyta w
ośrodku zdrowia w Pęzinie i o czym rozmawiał z urzędującą panią doktor  rozmawiano m.in. o
higienie zębów dzieci w szkole, o moŜliwości wizyty pani doktor np. w Krapielu celem wypisania
recept dla starszych osób i o otrzymanej odpowiedzi , która była raczej negatywna . 
Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski – powiedział ,Ŝe Pani Doktor z Pęzina jest dobrym
lekarzem , ale to jest jej początek  i trzeba dać jej czas . 
Przewodniczący komisji podsumowując  informację zwrócił uwagę  jakie działania były
prowadzone w gimnazjum oraz szkołach podstawowych , a następnie podał przyjętą opinię komisji
do protokołu : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty  na posiedzeniu w dniu 01 lutego 2011 r. przyjęła
informację i pozytywnie oceniła działalność Gminy na rzecz ochrony zdrowia w roku 2010 .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Wójt  Gminy przedstawił  pismo Prezydenta Miasta Stargard Szczeciński w sprawie podjętych
przez Radę  Miejską procedur zmiany nazwy miasta Stargardu Szczecińskiego na Stargard . 
Gmina musi wyrazić opinię w formie uchwały rady powiedział  wójt .
Członkowie komisji podczas dyskusji  zwrócili uwagę  na koszty jakie  ponieśli by  mieszkańcy
gminy w związku ze zmianą   nazwy miasta  , przewodniczący komisji mówił o ewentualnych
zniŜkach przy zmianie róŜnych dokumentów. 
Wójt Gminy   powiedział ,Ŝe jeŜeli doszło by do zmiany nazwy miasta to gmina mogłaby
równocześnie wprowadzić nazwy ulic w niektórych miejscowościach na terenie gminy .
Następnie członkowie komisji zostali poinformowani przez wójta gminy odnośnie  pisma i
odpowiedzi TPD w sprawie zmiany godzin pracy świetlic środowiskowych na terenie gminy ,  na
wniosek radnego Bogdana Chaładusa . Wójt przedstawił nowy  harmonogram prac tych świetlic.  
W następnej kolejności komisji przeszła do omówienia tematu dotyczącego szkoły Podstawowej w
Koszewie .
Członkowie komisji otrzymali pisemną informację dotyczącą m.in. demografii i innych kosztów
dotyczących tej szkoły .
Zastępca Wójta omówił zawarte  dane w tej informacji .
Wójt Gminy poinformował , Ŝe w dniu 21 stycznia 2011 odbyło się pierwsze spotkanie , które
podzielone było na dwie części .W  pierwszej części odbyła się dyskusja z mieszkańcami,
natomiast w części  drugiej tego posiedzenia  bez udziału mieszkańców p. dyrektor przedstawiła
sprawę nauczycieli i odpraw . W przypadku płynnego przejęcie szkoły przez Stowarzyszenie
odprawa dla nauczycieli się nie naleŜą , a naleŜy się tylko w przypadku likwidacji szkoły .
Na zebraniu zorganizowanym w dniu 28 stycznia 2011 r. z przeprowadzonej dyskusji wynikało ,Ŝe
Stowarzyszenie nie jest w stanie poprowadzić szkoły i poprosiła  , aby szkoła  funkcjonowało tak
jak dotychczas .
Zabierając głos radna Więcek Sylwia m.in. powiedziała , aby przekonać rodziców ze Skalina aby
posyłali swoje  dzieci do szkoły w Koszewie i  aby wójt przeprowadził rozeznanie o sytuacji szkoły
w Kunowie . Radna poinformowała ,Ŝe Stowarzyszenie nie ma środków na prowadzenie tej szkoły i
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poprosiła o to , aby nie zamykać szkoły do czasu kiedy Stowarzyszenie te środki pozyska .Radna
powiedziała ,Ŝe w tym roku  wymaga się uchwały Stowarzyszenia  o przejęciu szkoły, sama
subwencja nie wystarczy  na prowadzenie szkoły , a Stowarzyszenie nie ma środków .Kiedy
zlikwiduje się raz szkołę to juŜ drugi raz nie powróci , naleŜy szukać zmniejszenia kosztów
utrzymania szkoły .
Wójt Gminy- przypomniał,Ŝe na spotkaniu w dniu 21 stycznia 2011 r. mówiono , o płynnym
przejęciu szkoły przez Stowarzyszenie  a drugiej części spotkania poruszona została  sprawa
dotycząca odpraw dla nauczycieli , gdzie nie ma na to środków i tutaj wójt powiedział  co
otrzymałoby stowarzyszenie od gminy m.in. budynek , subwencja uśredniona na ucznia  i
ewentualnie koszty mediów . 
Radna Sylwia Więcek powiedziała ,Ŝe skoro  wójt nie miał zamiaru zamykać szkoły to  prosi aby
szkole   dać szansę i jeszcze jej nie zamykać . 
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe wcześniej na radzie praktycznie nie było dyskusji na temat likwidacji
szkoły w Koszewie , a następnie odczytał pisma Pani Dyrektor Szkoły Koszewo .
Do propozycji zawartej w piśmie odnośnie szkoły w Koszewie -zarządu firmy ASTRA wójt odniósł
się negatywnie .
Radny Bogdan Chaładus odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział , Ŝe wcześniej była
likwidowana szkoła w Grabowie i Barzkowicach i podobnie był dyskusje i róŜne zdania . Dalej
radny zaznaczył ,Ŝe walczy o prowadzenie zajęć w świetlicach po godzinach lekcyjnych , dodał Ŝe
nie pytamy mieszkańców czy chcą dokładać do szkoły w Koszewie , a zwolnione środki moŜna by
było  wykorzystać np. na uruchomienie świetlic i zakończył wypowiedź ,Ŝe naleŜy postępować
uczciwie .
Radna Więcek Sylwia – odpowiedziała ,Ŝe na terenie gminy są miejscowości , które nie mają
jeszcze świetlicy i Ŝe jej propozycja to dowóz dzieci ze Skalina do Koszewa i wspomniała o
dodatkowych kosztach związanych z dowozem dzieci .
Przewodniczący komisji   Jarosław Kornet w tej sprawie m.in. powiedział o kosztach odprawy dla
nauczycieli , zatrudnienia ponownego nauczycieli , kosztach dowozu dzieci .
Radna Sylwia Więcek – powtórzyła jeszcze raz , aby nie przekazywać tej szkoły dla
Stowarzyszenia zaproponowała , aby w tej sprawie wypowiedział się Zarząd Stowarzyszenia .
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe była rozmowa z Panią Dyrektor i oświadczyła ,Ŝe Stowarzyszeniu
uda się poprowadzić szkołę.  
Mieszkańcy nie byli informowani przez Stowarzyszenie  o planach , a zdaniem wójta powinni
przedstawić  biznesplan .
Radna Sylwia Więcek – powiedziała,Ŝe pani Dyrektor pisze pisma w trosce o szkołę , bo była
obawa, Ŝe ją zamkną . Proponuję jeszcze rok powiedziała radna , bo nie było mowy o zamknięciu . 
NaleŜy szukać oszczędności , analizować  koszta .
Przewodniczący komisji Jarosław Kornet zabierając głos ponownie w tej sprawie zwrócił
szczególną uwagę na to ,iŜ w tej szkole odbywają się zajęcia w klasach łączonych , i Ŝe  jest to z
krzywdą dla dzieci  .
Radna Sylwia Więcek – odpowiedziała ,Ŝe szkoła w Koszewie jest dobrą szkołą ,mimo łączenia
klas dzieci uczą się dobrze i powiedziała jakie warunki otrzymałby nauczyciel jeŜeliby był
zatrudniony przez Stowarzyszenie . Zadania Stowarzyszenia zawarte są w statucie i jest szeroki
zakres pozyskiwania środków .
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                       Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania :
2011.02.01                                                                                          2011. …..................... 


